
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Endelig indkaldelse – 25. november 2018 

Afdelingsmøderne er din mulighed for at få indflydelse 

på udviklingen i Søfryd. 

 

Alle større beslutninger træffes nemlig på et afdelings-

møde. Det drejer sig om huslejens størrelse, valg til af-

delingsbestyrelsen, beslutninger om renoveringer og 

meget andet. 

 

Dagsorden 

1. Velkomst og valg af dirigent 

2. Valg af stemmeudvalg og referent 

3. Fremlæggelse af beretning 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab *) 

5. Behandling af indkomne forslag  

6. Eventuelt 

 

*) Bilag vedlagt. Det udvidede regnskab kan afhentes 

på ejendomskontoret eller rekvireres i elektronisk ud-

gave (pdf-format) ved at sende en mail til  

john.olsen@mail.dk med ”Regnskab” i emnefeltet. 

 

Adgang og stemmeret 

Adgang til og stemmeret på afdelingsmødet har lejeren 

og disses myndige husstandsmedlemmer. 

 

Hver husstand har to stemmer uanset husstandens stør-

relse. Der kan ikke stemmes ved fuldmagt. 

 

Vi glæder os til at se dig til mødet. 

Traditionen tro! 

Vi serverer gløgg og æbleskiver for at markere, at det 

snart er jul, og der er selvfølgelig også mulighed for 

kaffe/the, vand og øl.  

 

Derfor vil vi gerne af hensyn til det praktiske arrange-

ment have en tilmelding til mødet – enten ved en mail 

eller en seddel i min postkasse.  

 

Hvis I allerede har meldt jer, skal i ikke gøre det igen – 

jeg har gemt tilmeldingerne!! 

 

Med venlig hilsen 

 

Afdelingsbestyrelsen 

John Olsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilag: Indkomne forslag til behandling 

 

Indkaldelse til afdelingsmøde i Søfryd 
Mandag den 3. december 2018, kl. 19:00, i  

Caféen i ”Sønderhaven”, Søndergårds Allé 100, 2760  Måløv 



SØFRYD 
 

 

Afdelingsmødet 3. december 2018 

Forslag: 

 

5.1 Bente Noer Nylander 

 

 Jeg foreslår de to store staudebede bliver nedlagt og erstattet med græs, 

Da det efterhånden er mere ukrudt end blomster, i stedet ville det være pænt 

Med nogle blomstrende buske, der er allerede plantet et par stykker som er hentet i ” Ellebo” 

Håber de overlever. 

 

5.2 Claus og Lea Linné 

 

Nedenstående emner vil jeg gerne have bragt op på vores afdelingsmøde d. 3 december: 

 

Et punkt på dagsordenen hvor gårdmændene fortæller om hvad de går og laver, hvad er deres 

arbejdsbeskrivelse, hvor stor andel af deres løn bidrager Søfryd med, etc? 

 

Nyt til punkt til Husorden: Der må ikke opstilles trampoliner, hoppeborge eller lignende på fæl-

lesarealet. 

 

Til drøftelse under evt: 

 

Hvem har ansvaret for vedligeholdelsen af legepladsen? (Skal der nedsættes et legepladsud-

valg?) 

 

Hvad gør vi ved Pynten 2019? 

 

5.3 Anne og Søren Overgaard 

 

Her er lidt til vores afdelingsmøde: 

 

Der kommer stadig regn ind af døre i stuen ved regnvejr. 

 

Cykelparkering : der er ikke plads til vores cykler ?? 

Cykel halvtag skærmer ikke for regn gør ingen nytte konstruktion??? 

Forslag om cykelskinner til kælder så man kan køre sin cykel op ?? 

Total oprydning af legeplads farligt med alt det plast legetøj der er skarpt (alt hvad der er på 

legeplads er itu) 

 

 

 

 


